

Protokoll Digitalt styrelsemöte 28/2 2024

Närvarande:

Jessica Trygg Marita Larsson
Erik Fransson Jane Ydman
Erik Juhlin Louise Alm Ödeen
Annelie Davidsson

1. Mötets öppnande med en presentationsrunda
2. Vi väljer Erik Juhlin som justerare av protokollet
3. Dagordningen fastställs
4. Föregående möte. Ska vi skriva ut protokoll för signering eller finns det någon app eller hemsida man kan signera digitalt? Alla kollar.
ÖIK-bladet ges fortsatt ut 2 gånger/år, både på Idrottonline och i brevlådan hos alla i byn.
5. Aktuella mötesfrågor: Det skulle vara både bra och kul att få lite mer inblick i spelartruppen i fotbollen. Kanske kan man göra en personlig presentation av killarna?
Erik F meddelar att fler cykelkläder kanske borde fixas pga att intresset för cykelgruppen ökat. Han tar det med Martin.
Lasse kommer fixa och vara ansvarig för renovering av insidan av kiosken.

a) Ansvarsområden:

- Kassör: Jane Ydman
- Sekreterare: Annelie
- Uthyrning: Anna Bono
- Instagram: Malin Karlsson
- Motionsspår, Ironman, elljusspår: Eva Karlsson
- Fotbollen: Jörgen Aldensjö och Emil Daag
- Ledarträffar: Karin Aldensjö
- Grönytegruppen: Tommy Karlsson
- Kontaktansvarig: Erik Fransson
- Cykel, vinter, elljusspår: Martin Karlsson
- Sponsorgrupp: Martin Karlsson och Lena Hammarstedt
- Städ av lokaler: AMA, Malin Fransson 2 gånger/vecka och Eva Karlsson vid punktinsatser
- Vaktmästare: Lasse (16 tim/månad)
- Inköp till kiosk och matcher: Marie
- Utdrag från belastningsregistret: Jessica
- Inköp, utbildningar: Jessica

- ### b) Lysrör och armaturer behöver bytas i hallen, vi börjar med att se över om vi kan få stöd/bidrag till det. Vi har arbetskraft i byn att utföra bytet och 6 st nya lysrör finns på ÖIK att byta vb redan nu. Annelie kollar möjlighet med rabatt från elbolag och lån av ev stegar, ställning. Garagedörren är också i behov av byte, men ekonomi för detta finns inte i dagsläget.

- c) Kaffet har kommit, Jessica har fixat en speciell QR-kod för ändamålet. Det kostar 45:- i inköp och de kommer att säljas av fotbollslaget, förslag 10 st/person och vid äggalunken och fotbollsmatcher. Ett förslag är att fråga Anna i affären, men den idén håller vi på tillsvidare.
- d) Sponsorarbetet fortsätter, i dagsläget har vi ca 12 sponsorer. Just nu kostar skyltarna 2500:- och 5000:- (inkl. skylt) vid fotbollsplanen. Erik F kollar upp om ett annat skyltföretag skulle kunna göra dem för ett billigare pris. Vid nysponsorer väljer vi pris 6000:- första året. Ev sänkning till 5000:- kommande år efter det. Skyltarna togs ner över vintern och det kommer vi att fortsätta med, dels för nedtagning av de som slutat sponsra men även för att skydda de mot vädret.
- e) En ny värmeanläggning kommer installeras, Jessica är ansvarig från styrelsen och Magnus Grip kommer utföra arbetet. Verksamheten stängs 1-3 dagar vecka 14. Detta kommer att finansieras med hjälp av bidrag från kommunen och riksidrottsförbundet.
- f) Hyran får vi fortsatt av kommunen och intäkterna för medlemsavgifterna ser bra ut redan nu, det är fler som betalat träningsavgifter i år och det är vi glada för. 2022 gjorde Jane en rensning av medlemmar. Det är viktigt att vi tackar alla för betalningen men även att vi påminner om att de ska betala.
- g) Jessica har kontakt med sommarjobbarna i kiosken. I år har vi många som är intresserade av att hjälpa till, kul! Lönen idag är 65:-/timme, kanske behöver den justeras utefter ålder, erfarenhet mm. Vid nästa möte har vi fått namn på vilka det kommer att bli.
- h) Ett samverkansmöte är planerat till i vår mellan oss och GAIS, Ölmostad, Vista och Visingsö för att planera/bolla ideer om fotbollen gemensamt. Jessica återrappporterar.
- i) Annandag påsk den 1:a April kommer äggalunken vara. Alla i styrelsen utom Louise är med under dagen med diverse uppgifter. Dessa kommer bestämmas helt vid nästa möte (25/3). Det bestäms att alla i styrelsen skriver 2 vuxenfrågor och 2 barnfrågor var till tipspromenaden, maila Louise om detta, hon skriver ut promenadfrågorna. Jessica lägger ut inbjudan på sociala medier och på hemsidan. Starttiden i år bestäms vara mellan 10:00 och 10:30. Sista anmälningdatum bestäms till söndag 24/3.
- j) Årshjul. Städ i byn utförs av fotbollslaget i April någon gång, för detta får vi ev 8000:- från kommunen. Ett möte med grönytegruppen behövs, vi bjuder in Tommy Karlsson och någon mer till ett styrelsemöte snart.
- k) Vi ska fixa en avtackning av Eva och Tommy Karlsson. Blomma? Erik J har en plan om en årsplan för sociala plattformar, ett möte om detta kommer att hållas i vår, maila gärna förslag till honom. Ska vi bestämma datum för kommande styrelsemöten för ett halvår/1 år?

Nästa möte bestäms till Måndag 25/3 kl. 18:30 på ÖIK.

Vid protokollet:

Annelie Davidsson _____

Justerad Erik Juhlin _____

Ordförande Jessica Trygg _____